
Protokół Nr 7/2013 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w dniu 10 czerwca 2013 r. 
 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 
 
Obecni wg załączonej listy. 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2012. 
3. Przyjęcie wniosku w sprawie absolutorium dla Burmistrza celem przedstawienia Radzie 

Miejskiej Białogardu i Regionalnej Izbie Obrachunkowej Zespół Zamiejscowy w 
Koszalinie. 

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia.   

   
 
Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 1430 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Andrzej 
Adamczewski. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-4 
(jednogłośnie). 
  
 
Ad 2  
 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że po raz czwarty Komisja Rewizyjna zajmuje się 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2012, w związku z tym pytał 

czy pojawiły się jakieś wnioski, czy stanowiska Klubów Radnych? 

Nie zgłoszono żadnych wniosków i stanowisk. 

Radny D.Glinka – pytał co ze sprzedażą nieruchomości? 

Skarbnik – odpowiedziała, że z założonego planu wykonano 52% na kwotę 1 mln 873 tys. zł. 

Następnie Komisja Rewizyjna zapoznała się z protokołami pokontrolnymi i 

wystąpieniem pokontrolnym przeprowadzonych przez: Najwyższą Izbę Kontroli – Delegaturę 

w Szczecinie, Zachodniopomorski Wojewódzki Inspektorat Ochrony Środowiska Delegatura 

w Koszalinie, Zachodniopomorski Wojewódzki Inspektorat Transportu Drogowego. 

 

W związku z tym, że radni nie zgłosili żadnych wniosków, uwag i stanowisk Klubów 

Radnych, Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie  p o z y t y w n ą  opinię Komisji 

Rewizyjnej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2012, stanowiącą 

załącznik do protokołu. Opinię Komisja przegłosowała: za-4 (jednogłośnie). 
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Ad 3 
     
  Komisja Rewizyjna na podstawie art. 18a ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie  gminnym   ( Dz. U. z 2001 r. Nr 142,  poz. 1591  ze  zm.) i art.  270 ust. 3 

ustawy  z dnia 27 sierpnia 2009 r.  o finansach publicznych (Dz. U.  Nr 157, poz. 1240 ze 

zm.) w  oparciu o następujące materiały: 

-  roczne sprawozdanie finansowe Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 2012 r. , 

-  sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2012, 

-  informację o stanie mienia Miasta w roku 2012, 

- pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu, 

- pozytywne opinie stałych Komisji Rady Miejskiej Białogardu o sprawozdaniu, 

- pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Białogardu o sprawozdaniu, 

oraz o analizę protokołów pokontrolnych i wystąpień pokontrolnych przeprowadzonych 

przez: Najwyższą Izbę Kontroli – Delegaturę w Szczecinie, Zachodniopomorski Wojewódzki 

Inspektorat Ochrony Środowiska Delegatura w Koszalinie, Zachodniopomorski Wojewódzki 

Inspektorat Transportu Drogowego, 

a także pozytywne informacje z wykonania finansowo-rzeczowego za rok 2012 jednostek 

organizacyjnych i spółek miejskich: 

- Białogardzkiego Zarządu Nieruchomości, 

- Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. 

- Zakładu Komunikacji Miejskiej Sp. z o.o. 

wystąpiła do Rady Miejskiej Białogardu z wnioskiem, stanowiącym załącznik do protokołu,  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Białogardu z tytułu wykonania budżetu Miasta za 

2012 rok.  

 
Wniosek został przegłosowany przez Komisję Rewizyjną: 

za –4 (jednogłośnie). 
 

Ad 3 

W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 

P.Szyszlak – pytał co ze skargą Pana Szczepana Jonko? 

Przewodniczący Komisji – odpowiedział, że w tej sprawie wystąpił do Burmistrza z pismem 

o przedstawienie dla Komisji rozstrzygnięcia Samorządowego Kolegium Odwoławczego 

celem przeprowadzenia dalszej procedury. 
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Przewodniczący Komisji – prosił Burmistrza o przedstawienie w skrócie sprawy dot. garbarni 

oraz przygotowanie dokumentu w formie pisemnej celem przedstawienia sprawy na Sesji 

Rady. 

Burmistrz – odpowiedział, że wyjaśnienie w tej sprawie jest przygotowane przez radcę 

prawnego Pana Ireneusza Koryckiego. Burmistrz dodał, że z chwilą nabycia garbarni przez 

firmę był zamiar jej przebranżowienia. Po jakimś czasie przestali kontaktować się z 

Miastem a zaległość przekroczyła kwotę 2 mln zł. Po kilku akcjach straży pożarnej Miasto 

zdecydowało się chronić ten obiekt. Po zdjęciu ochrony z uwagi na brak środków w kilka 

tygodni majątek został rozebrany. Po akcjach służb porządkowych podjęto decyzję o 

wyburzeniu resztek, aby nie doszło do nieszczęścia. Z udziałem firmy Pana 

J.Kruszewskiego przemielono pozostałości budynku, które służą do utwardzania dróg. 

Szczegółowe wyjaśnienie w sprawie znajduje się w piśmie GN.6822.3.2011.2012.2013 z 

dnia 04 czerwca 2013 r., stanowiącym załącznik do protokołu. 

D.Glinka – poruszył konieczność wymiany asfaltu na ul. Obotrytów, bo po raz trzeci zarwała 

się nawierzchnia. 

Burmistrz – odpowiedział, że zajmie się sprawą, sprawdzi jaki byłby koszt, czy to też jest 

kwestia studzienek. 

D.Glinka – stwierdził, że mieszkańcy skarżą się na jeżdżących kładami z kierunku ul. 

Lutyków przez mostek. Kiedyś przy mostku był słup metalowy uniemożliwiający przejazd, 

ale ktoś go wyciął. Radny pytał czy jest możliwość postawienia go na nowo?  

Burmistrz – powiedział, że zorientuje się w sprawie. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 

 
 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
30

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 
 Przewodniczący Komisji 
 

     Andrzej  Adamczewski 
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